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Deltagere: Line Schnejder, Michael Særslev, Pernille Hoff Krapper, Pernille Scheel Grøtner, 
Michelle Lyhne Jepsen, Signe Mia Holm, Jens Juel Jensen, Jens Jørgen Stokholm, Birgitte Ritz 
Nielsen, Michael Pedersen, Wicky Frank, Emma 8.B, Sofie 9F, Mia Kokfelt Thomsen (sekretær) og 
Susanne Meyer Christensen. 
 
Deltagende  
Forplejning: Skolen sørger for julefrokost 
Fraværende: Pernille Scheel Grøtner, Sofie 
 

Punkt 1:   
SKB-arbejdet set fra 
forældreperspektivet og 
samarbejdsperspektivet ved 
formand 
 
(kl. 18.00-18.45) 
 

 
 
Drøftelse af hvad der er bestyrelsens opgave og hvordan 
man kan gribe den an. 
Det blev aftalt at arrangeret et seminar for bestyrelse, med 
oplægsholder fra Børn og forældre. 
Følgende datoer er i spil: 20-21/1 samt 17-18/3. 
Susanne/Mia booker sted og melder datoen ud så hurtigt 
som muligt. Der er booket den 20/21-1 
 
Michael fortalte at han havde gode erfaringen med at 
afholde et seminar, hvor man lærte hinanden bedre at 
kende, komme i dybden med emner/temaer og sætte en 
retning for den valgt bestyrelse. 
Forslag til Emner/temaer: 
Hvad betyder det at føre tilsyn? 
Udformning af principper 
 
En anden ide kunne også være at mødes med de 3 andre 
skolebestyrelser i Faxe Kommune. Det kunne give en fælles 
retning for det samlede skolevæsen, og man kunne snakke 
om deres erfaringer med ex. Tilsyn og udformning af 
principper. Michael og Line tager det med til næste 
dialogmøde. 
 

Punkt 2: 
Status fra skolen 

 
(kl. 18.45-18.55) 

Katja Schou Rasmussen ansat som SFO og indskolingsleder 
Der har været afholdt 1. samtale til BIF 
afdelingslederstillingen, 2 er sendt videre til 2. samtale den 
14/12 

Referat 
Skolebestyrelsesmøde 
7. december 2022 fra  
(formøde kl. 17.50) kl. 18.00-20.30  
Nordskovskolen 
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Alle klasser på Vestskolen samt børnehaven er tilmeldt 
Børnenes Danmarks indsamling – Vi går sammen. Det løber 
i perioden 9. januar – 4. februar 2023 
For anden gang afholdes der en fælles julefrokost for hele 
Vestskolen 

Punkt 3: 
Forældrehenvendelser 
Drøftelse ift. en principiel 
holdning 
 
(kl. 18.55-19.10) 

Drøftelse af forældrehenvendelser – Hvad er bestyrelsens 
område: 
Henvendelserne skal være principielle sager, så det ikke 
bliver sagsbehandling af enkelt sager. 
Det er vigtigt at kommandovejen følges 
 
Konklusion på mælkehenvendelsen: 
Enighed om at vi har drøftet sagen og det er ikke noget 
bestyrelsen kan gå videre med, der opfordres til at 
henvende sig til skoleledelsen. 
 
 
 

Punkt 4:  
Gennemgang af Vestskolens 
principper 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(kl. 19.10-19.45) 

Alle skolens principper skal gennemgås så de kan blive 
opdateret. 
 
Michael laver grupper og skriver ud hvem der kigger på 
hvilke principper. Der skal laves et kort oplæg på 
seminaret. 
 
Principperne er en hjælp til skoleledelsen i hverdagen og 
understøtter den daglige praksis. 
Det er vigtigt at principperne kommer ud blandt alle 
medarbejdere. 
 
Der er udarbejdet en personalehåndbog der ligger på 
google drev, og der kommer til at ligge en fysisk 
personalehåndbog i hvert personalerum. Principperne 
findes også på hjemmesiden. 
 
Evaluering af mobilpolitikken: 
Der ønskes at fortsættes med en mobilpolitik, og det er 
vigtigt med en ensretning i udmøntningen af den. 
 

Punkt 5: 
Skoleudviklingssamtaler 
Orientering og drøftelse 
v. Michael og Susanne 

 
(Kl. 19.45-20.00) 

Enighed om at bestyrelsen ønsker at deltage i 
skoleudviklingssamtalerne. Susanne melder dette ind. 
Første runde samtaler ligger i maj 23. 
 

Punkt 7: 
Meddelelser  
 
- formand:  
- medarbejderne: 
- elevrådsrepræsentanter: 

Formand:  
Ingen meddelelser 
Medarbejderne: 
Der er julefred på Vibeeng, der er koldt, ny afdelingsleder 
er faldet godt til, glæder sig til at Katja den nye 
afdelingsleder starter 
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- ledelsen:   
 
(Kl. 20.00-20.20) 

Elevrådsrepræsentanter:  
Ingen meddelelser 
Fælleselevråd:  
Ingen meddelelser 
Ledelsen: 
Bestyrelsesmedlem Pernille Hoff har fået nyt arbejde. Der 
bliver valgt en ny medarbejderrepræsentant 
 

Punkt 8: 
Eventuelt og punkter til næste 
møde 
Næstkommende møder: 
  
 
(kl. 20.20-20.30) 

Evt: 
Hvis seminaret bliver 20-21/1, aflyses mødet den 10/1, i 
stedet bruges der tid på at afholde et bestyrelsesmøde. 
 
Der er ønske om at bestyrelsesmøderne bruges mere 
konstruktivt. En ide kunne være en 4 års plan, der viser hvor 
bestyrelse gerne vil hjælpe skolen hen. 
Birgitte og Michael P kommer med nogle konkrete forslag 
til hvad bestyrelsen kan hjælpe skolen med til seminaret. Så 
er der noget at tage udgangspunkt i på seminaret. 
 
Punkter til næste møde: 
Redegørelse for lærernes trivsel, hvad viste APV’en? 
4 årsplan for Terslev 
 
 

Godkendelse af referat  
 
 

Godkendelse pr. mail og kommentarer nedenfor 1 uge. 


